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Měsíční glosování

Ofi ciální zprávy
 z Jihlavy

JEŽKOVY OČI
www.jihlava.cz/jezkovyoci

� Zaběhat si přijel do Jihlavy pre-
zident ČR generál P. Pavel. Běžel i P. 
Ryška, primátor Jihlavy a bývalý tre-
nér plavců. Prezident skončil s křečí 
v noze, primátor prý druhý den také 
trochu kulhal. Ponaučení? Sportov-
ci by měli vědět, že bez rozcvičení to 
prostě nejde. To hejtman V. Schrek si 
nic nenatáhl. Ale on je rocker. 

� Do květnového časopisu Vesmír 
se dostal článek zooložky jihlavské-
ho muzea RNDr. Kláry Bezděčkové, 
Ph.D., který pojednává o mravenčím 
„mléce“. Jen řekněme, že v tomto 
populárně odborném časopisu pub-
likují autoři z Jihlavy opravdu, ale 
opravdu zřídka. Takže gratulujeme.  

� Za tohle jihlavská radnice 
nemůže, ale nápad vlády, že by se 
zvedlo DPH u tištěných novin, je vel-
ká chyba. Á propos, nikdy bychom si 
nemysleli, že budeme hájit podnikání 
expremiéra A. Babiše, který „přísahal“ 
na zdraví svých dětí, že nebude ovliv-
ňovat své noviny, a pak to udělal. 

� Město se dohodlo s několika 
domy v Tyršově ulici o kompenza-
ci za hluk a prach po dobu výstavby 
arény. Zastupitelé dohodu se skřípě-
ním zubů odsouhlasili, i když hovo-
řili o vydírání. Teď zastupitelé čekají 
na to, zda se neozvou domy další. 

� Obchodní akademie, Vyšší 
odborná škola zdravotnická a Střední 
zdravotnická škola, Střední odborná 
škola služeb a Jazyková škola Jihlava 
je všechno dohromady jedna škola, 
která sídlí na adrese v ulici Karolíny 
Světlé, ale jinak má budovy roztrou-
šené po celém městě. Rýsuje se, že 
by mohla dostat jiný název. Přimlou-
váme se, ať je hlavně kratší! -pk- Poprvé od svého zvolení navštívil 

Jihlavu prezident Petr Pavel.
V odpoledních hodinách dorazi-

la hlava státu příhodně oblečena do 
kraťasů a trička do sportovně - rekre-
ačního střediska Český mlýn, kde 
na něj čekala více než stovka jeho 
příznivců a také štafeta na 60 metrů 
zakončená střelbou na elektronické 
biatlonové střelnici.

Během štafety sice preziden-

ta postihla menší křeč, ale závod 
nevzdal a zdárně jej dokončil.

Následně se jej pak ujali kluci 
z místní školy skateboardingu v čele 
s Tomíkem Markem, který preziden-
tovi dal rychlokurz jízdy na skatebo-
ardu.

Petr Pavel dokonce jako dárek 
jeden takový skateboard dostal od 
předsedy asociace skateboardingu 
Jana Lankaše a jak sám řekl, možná 

se na něm bude prohánět po dlou-
hých chodbách Hradu.

Během odpoledne na Českém mlý-
ně na prezidentovu adresu nebylo sly-
šet jedinou negativní reakci. Naopak 
se spíš ozývaly výkřiky typu: „Jsme na 
vás hrdí“ nebo „Děkujeme, pane pre-
zidente,“ což možná svědčí o tom, že 
takzvaní „hejtři“ si své názory raději 
nechají na sociální sítě než do skuteč-
ného života. -vd-

Prezident si vyzkoušel jízdu 
na „skejtu“, běhal a střílel

PREZIDENT ČR Petr Pavel navštívil Jihlavu. V areálu Českého mlýna si zazávodil a pak si popovídal s  přítomnými „skejťá-
ky“ a zhlédl umění bikerů na pumptracku. Jak kdosi podotkl, ani nebylo poznat, že mluvíte s prezidentem.  Foto: Petr Klukan


